

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

5D4N

Macao Tower 澳门旅游塔

探索澳门之旅+ 全日自由活动







SCHEDULE

- ☑ Coloane Village
- ✓ Lord Stow's Bakery
- ☑ Chapel of St. Francis Xavier

DEPARTURE **7 MACAO**

- ☑ Taipa Houses Museum
- ☑ Rua Do Cunha
- ☑ The London Big Ben
- ☑ LISBOETA Mall
- ☑ The Cotai Strip
- ☑ The Parisian Macao Eiffel Tower

D2 MACAO

(B/L/D)

- ☑ Ruins of ST. Paul
- ☑ Wall of Macao & Na Tcha Temple
- ☑ Monte Fort
- ☑ Na Ervanarios
- ☑ Travessa Da Paixao
- ☑ Senado Square & Holy House of Mercy
- ☑ St Dominic Church
- ☑ Kun Iam Statue & Waterfront

D3 MACAO

(B/-/-

D4 MACAO

(B/L/D)

- ☑ Macao Tower (Ground floor)
- ☑ Min city and Las Vegas
- ☑ MGM Macao (THE GRANDE PRACA)
- ✓ Old Lisboa (visit Mr.Ho 's Collection)
- ☑ Studio City 8 Golden Wheel (Included Ticket)
- ☑ Upper Grand Lisboa Palace
- $\ensuremath{\square}$ Wynn Palce (The music fountain with cable car)
- ☑ The Venetian Macao
- ☑ Galaxy Fortune Diamond Show
- ☑ Broadway Food Street

MACAO ≼ DEPARTURE

(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

MACAO

- Ruins of St Paul Ruins of St. Paul's in Macau are marvelous sample of the Catholic history of this former Portuguese colony
- ◆ Macao Tower is 338 meters (about 1,108 feet) above the ground. The highest observation level is the Outdoor Observation Deck on Level 61, with a height of 223 meters (about 732 feet). It was the eighth highest tower in Asia and the tenth in the world by the year of its completion.
- ◆ Coloane Village Laid-back Coloane Village is ringed by a coastal trail leading to peaceful Cheoc Van and Hac Sa beaches. Portuguese colonial buildings include the striking yellow Chapel of St. Francis Xavier, while temple complex A-Ma Cultural Village has a museum of Buddhist artifacts. Macau Giant Panda Pavilion zoo draws families to see China's beloved native bears. Casual Portuguese and Macanese eateries line Parque Eanes square.
- ◆ Former lec Long Firecracker Factory Walkway The 400-metre walkway aims to pass on historical memories and is integrated into the characteristics of the environment for the public to indulge in the natural beauty of both the historic structures and plants. It will enrich the public's experiences of cultural tourism and leisure. Within the site, "The Echo of Firecrackers —Exhibition of the History of Macao Firecracker Industry" and a souvenir shop are open to the public.
- ◆ The London Big Ben- it features its own replicas of Big Ben, 10 Downing Street, Abbey Road and Trafalgar Square's Nelson's Column. The Londoner's homage to the UK certainly doesn't stop there. The Londoner boasts its own once-a-day Changing of the Guard ceremony, photo ops on a red double-decker bus, traditional British afternoon tea and virtual tours of London in a black cab led by none other than a hologram David Beckham.
- ◆ **Studio City** has 17 pods traveling around a figure 8 shaped track and resembling a running 35 film reel! At 425ft high this spectacular structure is the highest in Asia, with stunning views of the South China Sea it's a real must-do in Macau. The figure 8 track takes 15 minutes to circumnavigate, with each pod holding up to 10 people.
- ◆ Taipa Houses Museum Considered as one of the cultural relics and heritages of the Island, the Taipa Houses-Museum comprises five distinctive green houses with the style of Portuguese architecture, featuring the "Macanese Living Museum", the "Exhibitions Gallery", the "Creative Casa", the "Nostalgic House" and the "House for Reception". In 1992, the Taipa Houses-Museum was acclaimed as one of in the top eight scenes of Macao for its outstanding beauty and important architectural value.



√ 4 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

Macao Tower Portuguese Buffet Chinese Cuisine Hanging Needle Chicken Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Royal Macau Hotel or similar class

x 3 Nights x 1 Night

✓ Grand Lisbao Palace Hotel or similar class





精简行程

第一天 启程 🛪 澳门

(机上用餐/-/晚)

- ☑ 路环渔村
- ☑ 安德鲁葡挞
- ☑ 圣方济各教堂
- ☑ 龙环葡韵博物馆
- ☑ 官也街
- ☑ 益隆炮竹厂博物馆
- ☑ 伦敦人大本钟
- ☑葡京人广场
- ☑ 金光大道
- ☑ 澳门巴黎塔

第二天

澳门

(早/午/晚)

- ☑ 大三巴牌坊
- ☑ 古城墙
- ☑ 大炮台
- ☑ 关前荟俊秀里
- ☑ 恋爱巷
- ☑ 仁慈堂
- ☑ 圣母玫瑰堂
- ☑ 观音像+海滨休憩区

第三天

澳门

(早/-/-

☑ 自由活动

第四天

澳门

(早/午/晚)

- ☑ 澳门旅游塔(底层)
- ☑ 澳门大型综合城
- ☑ 澳门美高梅(天幕广场)
- ☑ 旧葡京(参观何生珍藏)
- ☑ 新濠影汇 8字形摩天轮(包含门票)
- ☑ 上葡京综合城
- ☑ 永利皇宫酒店 (乘坐缆车观赏音乐喷泉)
- ☑ 威尼斯人
- ☑ 银河大钻石秀
- ☑ 百老汇美食街

第五天

澳门 🛪 回程

(早/机上用餐

观光景点:

理门

- ◆ **大三巴牌坊** 澳门大三巴牌坊是澳门的地标性建筑,也是澳门的象征。大三巴牌坊位于澳门大巴街附近的小山丘上,是当年圣保罗教堂的遗迹。
- ◆ 澳门旅游塔 港澳地区习称为观光塔,是一座位于中华人民共和国澳门特别行政区的高塔。从地面到它的最高点,总高度为338米,1108英尺(56层)。主观光层位于离地面223米,732英尺高的位置。它是全球独立式观光塔第十位的观光塔,是世界高塔联盟的成员之一。
- ◆ **踏环渔村** 休闲的路环村周围环绕着一条沿海小径,可通往宁静的竹湾海滩和黑沙海滩。葡萄牙殖民时期的建筑包括引人注目的黄色圣方济各沙勿略教堂,而寺庙建筑群妈阁文化村则设有佛教文物博物馆。澳门大熊猫馆动物园吸引全家人前来观赏中国深受喜爱的本土熊。 Parque Eanes 广场上遍布休闲葡萄牙和澳门餐馆
- ◆ **益隆炮竹厂** 游径全长约400米, 以传续历史记忆作为引导线, 沿路可以看到炮竹厂的浆引区, 水道, 池塘, 凿炮房及货仓等, 并可使用导览系统观赏当时炮竹生产及制作工序流程的影片, 让公众踏上游径参观时可发掘出园区的文化底蕴, 感受历史建筑与树木共生的自然美, 探索整个活化区的各种建筑。
- ◆ 伦敦人大本钟 伦敦人 (The Londoner) 拥有自己的大本钟、唐宁街 10 号、修道院路和特拉法加广场的纳尔逊纪念柱的复制品。The Londoner对英国的敬意当然不止于此。 《伦敦人》拥有每天一次的卫兵换岗仪式、在红色双层巴士上拍照、传统的英式下午茶以及由全息图大卫·贝克汉姆 (David Beckham) 驾驶的黑色出租车虚拟伦敦之旅。
- ◆ 新濠影汇 全球唯一的8字型新濠影汇摩天轮——影汇之星,耸立于两座酒店之间,宛如两颗即将冲撞的炙热行星相连般,充滿冲击性与震撼性;搭乘环绕其中的复古科幻车厢,随着8字型軌道运转,在缓缓起伏的空中之旅,尽缆澳门迷人景致,也同时转來无穷好运气。
- ◆ 花环葡韵博物馆 龙环葡韵住宅式博物馆是以五幢葡萄牙特色的建筑组成的博物馆,这五幢住宅以不同的主题命名,分别为:葡韵生活馆、汇艺廊、创荟馆、风貌馆及迎宾馆。它是凼仔极具特色的景点之一。 1992年,该五幢建筑景区被评定为澳门八景之一"龙环葡韵"。昔日,葡式住宅岸边种有一片红树林湿地、景色怡人。



✓ 4早餐/2午餐/3晚餐

风味餐:

旅游塔葡式自助餐

吊针鸡风味餐

中式料理



酒店或同级(4晚)

✓ 皇都酒店或同级

x 3 晚

✓ 澳门上葡京综合度假村或同级

x 1 晚

自费行程: 开开蓬巴士游(预定日游或夜游票) - RM120/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

·澳门 MACAO·



货币 Currency	Macanese Pataca - MOP 澳门元 - MOP	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 MOP = MYR 6 10 澳门元 = 马币 6 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	Macao : +853 澳门 : +853
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	Hong Kong/Macao - No time different with Malaysia 澳门 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 31℃ ~ 14℃		*Subject to weather of the day**以 当天天 气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320		
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection	哦:
小费: Visa: 签证:		旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441